
pROTOKOL NT XXX\T/O9
PRZDBIEGU SESJI RADY GMINY ZIEI-ONA G6RA

z dnia 3 grudnia 2009 roku

._ Obrady sesji odbyty sig^^w Sali obrad Urzqdu Gminy, ul. Dqbrowskiego
41, poczqtek obrad godz. l l oo.

Obrady. XXXVI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zielona Gora otworzyt
Przewodniczqcy Rady Gminy Henryk Walczak, poczym przewodmczqcy Rady
Gminy. przl.lvital przybytych na dzisiejsze obrady,' W6jta Gminy Mliusza
Zalewskiego, Z-ca W6jta Gminy, paniq Skarbnil i paniq Sekretarz, pani4
Radca, kierownik6w referat6w, dyrektora GBp i KZG, panie I pan6w so'hys6w,
witam wszystkich pozostalych gosci i mieszkanc6w Gminy oraz paniq i
Pan6w Radnych.

. Przewodnicz4cy Rady Gminy, stwierdzil qwomm na sali obrad obecnych
.1est 13 radnych na starr 15 radnych, / lista otecr.ro6ci w zalqczeniu / wigc
posiadamy zdolno# do podejmowania uchwal.

4d.2,
Przewodnicz4cy. Rady Gminy powiedztal, 2e porzqdek obrad otrzymali
Paistwo w zawiadomieniach, niemniej jednak przewodnicz4cy nady ipytal
czy ktoS ma propozycje zmiany porzqdku obrad.

W6jt zwr6cil siE z proSbq do radnych o wyrazenie zgody na wprowadzenie do
qgtzqqu _obrad projektu uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci ekwiwalentu
dla czlonk6w Ochotniczych Strazy pozamych ,u id"iu+ w dzialantach
ratowniczych lub szkoleniu poZarowym.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, spylat czy sq inne propozycje zmian. Wigcej
zmian nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy zwr6cil siE z zapytaniem do radnych, kto jest za
*prowadzeniem zmiany zaproponowanej przez pana W6jta.

Zmiana zostala przyj gta jednoglosnie.

Prze-wodnicz4cy zaproponowal aby projekt ten wprowadzid jako ppkt.l3 w
pkt.7.

Przewodniczqcy Rady Gminy odczytal porz4dek obrad f uwzglgdnieniem
zmiany, poczyrn spylat,kto jest za puyjgciem porz4dku. i f
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Porz4dek obrad wr az ze zmiana zostat przyj ety jednoglosnie.

Na obrady przybyli radni Jacek Rusiirski i Tadeusz Naskrpt.

Ad.3.
Przewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil sig z zapy,taniem do Sekretarza obrad,
czy zglasza uwagi d,o tre5ci przebiegu protokotru ostatniej Sesji Rady .

Sekretarz obrad poinformowal 2e uwag nie zgloszono

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil o przeglosowanie przyjgcia protokolu.

Za przyl 
-9ciem protokolu przebiegu Sesji glosowalo 11 os6b, 4 osoby

wstrzymaly sig od glosu /J.Berent, T.Sroczyfiski, A.Ambro2ewicz_ Sawczuk i
Mariusz Rosik/ .

Ad.4.
Na 

. wstgpie Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, 2e w okresie
migdzysesyjnym czyli od dnia ostatniej 

'S".ji, 
nOra miala miejsce 29

paLdziemika , _ mialem przyjemnoSi uczesiniczy( w kilku imprezach
zorganrzowutych na terenie gminy a takZe reprezentowai Wysok4 Radq na
spotkaniach z mieszkaircami i go66mi Gminy, a byty to:
-4 listopada wsp6lnie z przewodniczqcym Komisji Rewizyjnej bylem na
rozprawie. w Wojew6dzkim Sqdzie Administracyjnym na sprawie przeciwko
rozstrzygniqciu nadzorczemu Woiewodv.
-11 listopada bralem udzial w obradach dwigta niepodlegloSci
zorganizowanym pzez Wojewodq Lubuskiego,
-w dniu 14 listopada odebralem z rqk pana W6jta projekt bud2etu na rok 2010,-16-listopada uczestniczylem w turnieju szk6i podstawowych naszej gminy o
znajomo5ci ksi4zek o Harrym poterze , kt6ry zotgani2owata biblioteka w
r,Qzycy.
-22 listopada wsp6lnie z panem W6jtem mieliSmy przyjemnoSi uczestniczyi w
uroczystoSciach obchod6w 65 rocznicy jlubu panstwa Wi5niewskich z
Przylepu,
-30 listopada przysfuchiwalem sig obradom Komisii Odwiatv.
-w dniach 5, 12 ,19 i26 listopada pelnilern dyzur wUrzgdzie Gminy,
Ponadto wziqlem udzial w uroczysto5ci 2alobnej na okoiicznoji Smierci rnamy
naszego kolegi Ireneusza Rypsona, i z tego miejsca pragng zloiry(, mu szczere
wyrazy wsp6lcz.ucia.

informacji.



Ad.5

1_r:y^:^11::+" 
Rady Gminy zwr6cil sie z proSb4 do W6lta Gminy opzeosraweme sprawozdania z realizacji uchwal Rady w okresiemipdzysesyjnym.

Panie Przewodnicz4cy !! Wysoka Rado !

91 -"tl*r,"j 
Sesji Rady cminy zostalo wydanych iqcznie 15 zanqdzen

ooryczqcycn:

_:::):?)l 
uchwaly budZetowej z zakresu gospodarki finansowej _ wydano 8zarzqdzen w Lym :

- dwa w sprawie zmiany ukladu wykonawczego budZetu gminy na 2009 rok,-dwa w. sprawie zniany planu finansowego zadai i zaiesu administracji
rzqdowej,
-projektu planu finansowego na 210 rok zadaft z zakresu administracji
rz4dowej oraz innych zada6 zleconych gminie ustawami,
-objgcia udzial6w w Zielonog6rskiej Wodociqgach i Kanalizacii Sp.z.o.o.-dwa zmiany planu dochod6w i wydatkow w budzecie gminy na ZO0g rok
zwiqzanych z.wprouadzonymi zmianami dotacji ceJowych, " '
-wydano realizacji 

. zadafi przyshtgljLlcych organowi prowadrqcemu placowki
oSwiatowe o lqcrie 4 zarzqdzenia w tym :
-2 dotyczqce zatwierdzenia aneks6w do arkuszy organizacyjnych dla pSp
Ochla i PSP Drzonk6w ,
2taz dwa w sprawie powolania Komisji Oceniaj4cej dla pan6w pawla
Sroczyriskiego i Andrzeja Nowackiego uti"guiq""io .iq o awans na stopieri
nauczyciela mianowanego .
- realizacji zadaf z zal<resu infrastruktury technicmej, wydano I zarzqdzenie, w
sprawie zmiany skladu komisji przetargo*y"l ar. dotacji na prace
konsenvatorskic i Restaurator skic.
Ponadto w okresie tym :
-w d,ntu 

^29 pu2dliemika odbylo siq spotkanie z wizyatorami w pSp przylep,
-w dniu 30 pu2dziernika odbyto sip spotkanie z rektorem UZ a takze w OSp
Racula pt."Poznaj dobrze organizacje pozarz4dowe,',
w dniu-3 listopada uczestniczylem w spotkaniu w zwi4zku z akcjq,, Szlachetna

Paczka",
-1 an]u a listopada odbylo sig spotkanie w WOS i R _ Spoleczna Rada
OSrodka,

ly .dnir. 6 listopada uczestniczylem w spotkaniu w Zatzqdzie Drdg
Wojew6dzkich , kt6rego tematem byto _ budowa obejscia Nowego Kisielina,--w dniu T listopada na lotnisku w przylepie obdyly siq uroczysto"dci zw.tqzane
z obchodami XV lecia dzialalno6ci Centrum Spotkaf-pol;ko _ Niemieckich,-9 i 26 listopada w Zawadzie i Drzonkowie odbj,ly siq ,rLot*iu Lokalnych
Grup Dzialania, I ,r

t,f
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-.10 listopada uczestniczylem w.konferencji pt. Dalej razem na lemat sltuacji
dzieci autystycznych, I tym dniu odbyla"sig r6wniez w at;i. * przylepie
uroczysto56 zwiqzana ze Swiqtem NiepodlegloSci,

;w .dniu- _.1 I listopada uczestni czylem w uroczysto6ci zwiqzanej z obchodami
Swigta Niepodleglodci,
-l wdniu 16 listopada w bibliorece w Lqirycy odbyl siq Gmimy konkurs
crytelniczy Harry Potter,
* dniu 22listopada uczestniczylem w uroczystorici zwiqzanej z obchodami
b) - recla pozlcia mal2eriskiego pansrwa WiSnier.lskich zprzileot

:l gil 23 listopada uczestniclem w sesji Sejmiku WojewiiriiJgo u taf"" *zotgaruzowanym przez pG Drzonk6w spotkaniu dot. realizacji programu
Przedsiqbiorczodi,
-w dniu I I odbytro siE spotkanie ze Sp6lkq Wodoci4gi,
-dnia 26 w Starym Kisielinie odbyly sig konsulticje spoleczne w sprawie
odbudowy drogi Kisielin -Jany,
-27 ltstopada odbyta siE spartakiada przedszkolaka.
-w dniach 29- I grudnia uczestniczyiem w Zrzeszeniu Wojtow i Bumlstrzow,

W6jt na rEce soltysa wsi Zawada przekazal odznaczenie jakie otrzymal od
Starosty Zielonog6rskiego pan Lesiek Broiski, rolnlk z Ziwady otrrymuj4c
tytul ,,ZasfuZony dla rolnictwa',.

Przewodniczqcy Rady Gminy, spytal czy sq pytania do pana W6jta.
Pltan nie zgloszono.

Ad.6

ltr"tia"1.^it Rady Gminy spttal , czy zostaly udzielone odpowiedzi na
rnlerpe/acJe zgtoszone na ostatnlej Sesji.

W6jt odpowiedzial, 2e na interpelacje z ostatniej Sesji zostaly udzielone
odoowiedzi -

Radny Jaroslaw Berent- odwiadczyl 2 e nie zgadza sig z tym gdy2 juZ d*r*rotnie
pltal o Swietlice w Krepie, i nie otrzy mal zidnej oapo*i"a#. 

' '

W6jt odwiadczyl, Le nie mo'na wypowiedzi radnego traktowai jako
interpelacje, dlatego tez bardzo prosi o sprecyzowanie pltania, wowczas
odpowiedZ bgdzie udzielona.

W6jt ma problem z



PRZERWA

lygwodlicz-1c1' Rady Gminy przywital, przybyl4 na obrady paniq prezes
Zielonog6rskich Wodoci4g6w i Kanalizacji, oraz dy.ektor6w szk6l.

Ad 7.
t /
Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial, 2e pierwszy projekt uchwaly
aoryczy. zmtany budzetu gminy na 2009 rok, na wstgpie przewodniczqcy
powiedzial 

, Ze qrojett uchwaty byl szczeg6lowo orn6wiony na posiedzeniach
komisji ,. niemniej jednak spytal czy sq uwagi bqd| propozycje zmiany
przedstawionego projektu.

Przewodnicz4cy Rady, oSwiadczyl Ze nie wi&i uwag.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o opiniq.

Raclna Hanna Wysocka Przewodnicz4ca Komisji Bud2etu, Rolnictwa i
Infrashuktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozltywnie .

- Sawczuk Przewodnicz4ca Komisji
Polityki Socjalnej, Zdrowia, praw

Radna Antonina Ambro2ewicz
powiedziala Ze Komisja
Czlowieka i PraworzqdnoScr
pozytywnie.

projekt uchwad zaopiniowala

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kultury oSwiadczyl
2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozlty.r,rnie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwab,.

U-chwata znstala podjgta 14 glosami za i 1 wstrzymuj4cym sig / J.Berent/ _
Uchwala Nr XXXVI/290 /09.

2t
Przervodniczqcy Rady Gminy, powiedzial Ze kolejny projekt uchwaly dotyczy
ustalenia stawek dotacji przedmiotowych. przewo&i izqcy dodal ze prcJekt,
byl szczeg6lowo omawiany na komisjach, czy sqw zwi ryii ztym pyaiia.

PYafl nie zgloszono.
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Radna Hanna Wysocka przewodnicz4ca Komisji BudZetu, Rolnictwa i
nfrastruktury.i Ochrony Srodowiska powiedziala, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozltywnie .

Radna Antonina Ambro2ewicz_ Sawczuk przewodnicz4ca Komisji
loyi"lrlu? 2e Komisja potityki Socjalnej, Zdrowia, praw
Czlowieka i PraworzqdnoSci projekt ,"f.,*uty zaoprniowata
pozyt,'wnle.

Radny Wieslaw Kuchta-przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kultury oSwiadczyl
2e komisja projekt uchwaly zaopiniow ala- pozytyinie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta jednogloSnie/ -Uchwala Nr XXXVIl2gl l0g.

3/

l:r:l:*:,rU{ 
Rady Gminy powiedzial, 2e kotejny projekt uchwaly dotyczy

:T_TII _":nyry 
w sprawie. podatku od nieruchomoici. przewodniiz4cy

oswradczyt ,Ze ten projeld te2 szczeg6lowo omawiaay na komisjach, czy w
zwirykr ztym ktoS z radnych ma pltania.

fy] 
.Blta Jilek- Prezes Sp6lki ,,ZWiK" na wsqpie podzigkowala za

udzielenie glosu,. poczym powiedziaia ze ju2 w miesi4cu Sp6lka wytonala
wstgpnq kalkulacjg koszt6w na rok 2010. W zwiqzk-u z lym, Li zakolczona juz
zoslala inwestycja na terenie miasta. WadoSi cal,o6ci inwestycji z czgsci4jakq
wykonaliSmy na. terenie guriny to 140 km sieci o warlosci iSO _fn if, o iutq
kwotQ wzrasta wigc majqtek Srodk6w trv/alych, z tego tltulu wzrastajq kosAy
a.najwigksze w tym jest wzrost kosztdw amortyzacJi, wzrasta IeL podatek od
nieruchomodci, o ponad 2 mln zl. Wg wstgpnycir ustaleri zamierzamy podniei
koszty. 

.odbior.u Sciek6w, nie planujemy natomiast wzrostu cen wody.Wrrost
ceny_3ciek6w wg taryf rynosil by prawie 30yo. pani prezes poinformowala, 2e
lLt]l]i .r:l"Mqr- a 

.ptzez Prezydenta Miasta d,o przekazutia informacji z
usraren Ja_Kre sq w mieScie, tzn. aby. zmniejszyi wydatki Sp6lki, Rada Gniiny
zmniejszyla wysokodi podatku od nieruchomoSci o wzrost koszt6w amortyzacjijaki poniesie Spolka o 1 mln zl. JeZeli Rada nie zgodzi sig na obnizenie
podatku,- i\4iasro bpdzie siq domagaio wyliczenia osobiygh taryidla miasta igminy. WartoSi inwestycji wykonanej na terenie gminy qi\osiia ponad 50 mln
zl .

i l

h
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W6jt zwr6cil sig z proSbq do pani prezes o wyjaSnienie zob owiqza'f zawNlych
w porozumieniu jakie bylo zawarte przy skladaniu wniosku o dolinansowanie

]::":.ly.J, 
z Funduszu Spojno$ci, odnosnie wsp6lnego operatora i wsp6lnej

IaryTV.

Pani. Prezes oSwiadczyla, 2e w porozumieniu mipdzygminnym Jest zapis ze
bgdzie stosowana j ednolita polityka taryfowa,

W6jt, odwiadczl 2e przewiduj4c pewne perlurbacje, pozwolilem sobie nazaproponowanie Wysokiej Radzie przedluZenie naslej iaryfy na ceng wody.
l-._11";.r wata.r"ni do jednej rury, raka byla kiedyS *otu ,ua, my terizjesresmy Jedynle wykonawcami tej woli, st4d jestem mocno zaskoczony takim
postawieniem.sprawy, Wniosek jest zloZony wsp6lny, sq wsp6lne zobowiqzania
co,do kt6rych nalelalo by sig wywi4zywai. Co do piopozycji obniZenia
podatku. to nie wiem jak jesr w mieScie aji my juZ mamy zloZonq propozycjE
bud2etu na 2010 rok. W tym Momocie nie marn absolutnie Zadnego pomyslu,
zostalem propozycjq prezydenta zupelnic zaskoczo rry, a nasz buaiet 

- 
ptzy

zloLenia obniLenia podatku jest do kosza.A ciSnienie mam chyba 1201200 bo nie
wiem.jak sig dalej zachowai, ale muszE sig w tej kwestii zmierzyc z
Prezydentem.

Radny-Tomasz Sroczyfski- olwiadczyl, Ze nie tylko pan W6jt ma 200/120 ale
my tabe. po. raz kolejny pan prezydent postawil nas pod Scian4 nie
ffawjajlc, 

nie dyskutujqc , nie powinnidmy by6 traktowani jak chtropcy do
brcla ale Jak partnerzy, nie mo2emy aby prezydent ksdaltowal ,ra_ budZ"t,
2eby stawki w naszej gminie byty vryLsze aw miedcie nizsze.

Radny Jaroslaw Berent- oswiadczyl Ze nie podoba mu sig ton wlpowiedzi pani
Prezes.

Pani Prezes przeprosila, informujqc ze do wystqpienia zostala zobowiqzana
przez Prczydenta, celem przedstawienia jego stanowiska, dodala ze ze sweJ
strony bardzo prosi o doprowadzenie do spotkania z panem prezydentem celem
zaj gcia wsp6lnego stanowiska.

W6jt odpowiedziala, Ze do spotkania na pewno dojdzie w trybie pilnym.

|adn1 
Han1a. Wysocka - poprosila pana Wgjta aby przekazal panu

Prezydentowi , by nie ,,tupal,' na nas nogq narzucajq{r*o.1a ,oig , bo rny srg go
nie boimy. j



Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk- powiedziala, 2e rozurnie pani4 prezes
Ale ma nadziejp 2e nasza Rada zagiosuje nad projektem takim jaki zostal nam
przedstawiony.

Radny Jacek Rusiriski- spy,tat czy pan prezydent przedstawil uzasadnienie
swolego stanowiska.

Pani Prezes odpowiedziala , ze uzasadniel to tym iz miasto placi ponad 4,5 mln
podatku a gmina nieco ponad 2 mln zI, a sprzedaz wody i odbi6i 6ciek6w lestkilkakrotnie wigksza a to przeklada sig na mniejsze koszty amorlyzacji.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna Hanna Wysocka przewodaiczqca Komisji Bud2etu, Rolnictwa i
Inflastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozyl,r,vnie .

Radna Antonina Ambro2ewicz - Sawczuk przewodniczqca Komisji
oowiedziala 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdrowta, praw
Czlowieka i PraworzqdnoSci projekt u"i*ut1, zaopiniowata
pozytlunie.

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kultury o6wiadczyl
2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pory1"uuni".

Uchwala zostala podjgta jednogloSnie -Uchwala Nr XXXVI/ 292 /0g.

4 l

PrzewodrriczEcy Rady Gminy powi edzial, Ze nastepny projekt uchwaly dotyczy
przedht2enia 

-czasu obowiqzywania taryfy za zbioiowe' zaopatrzenie w wode i
zbiorowe odprowadzanie riciek6w. przewodnicz4cy powiedzial, ze projekt
uchwaly byl_.om6wiony na posiedzeniach komisji , "i"-oi".; 

jednak spital czy
s4uwagi bqdZ propozycje zmiany przedstawionego projektu.

Przewodnicz4cy Rady, oiwiadczyl Le nie widzi uwag.1

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil przewodniczq$ch Komisji o opinig.



Radna Hanna Wysocka przewodnicz4ca Komisji Budzetu, Rolnictwa i
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozyt)-\,tnie .

Radna Artonina AmbroLewicza- Sawczuk przewodniczqca Komisji
p^olr/ieqz]ali Ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrown, praw
Czlowieka i Praworz4dnoSci projekt *i*uty zaopiniowala
poz',tywnie.

Radny Wieslaw Kuchta-przewodniczqcy Komisji Odwiaty i Kultury oswiadczyl
ze komisja projekt uchwaty zaopiniowala pozltywnie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projcktu uchwaty.

Uchwala zostala podjEta jednogloSnie/ _Uchwala Nr XXXVII2}3 109.

'Przewodmcz4cy 

. 
Rady Gminy 

_powicdzial, Ze nastgpny projekt uchwaly
dolyczy wyruZenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny iokatu mieszkalnegl
.p.r1duTT"g9 na-rzecz najemcy,lokal poloZony jest w Nowym Kisielinie na
ul. Spokojnej 10. Przewodniczqcy powiedziat, Ze projek uchwaty byl
om6wiony na posiedzeniach komisji , niemniej jednak sp yti czy squwagi bqd|propozycje zmiany przcdstawionego projektu.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna Hanna Wysocka przewodniczqca Komisji BudZetu, Rolnictwa i
Infrastuklury i Ochrony Srodowiska powiedziala, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniow ala pozytywnie

Radna Antonina Ambrolewicza- Sawczuk przewodniczqca Komisji
powiedziala 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdriwra, pra\4/
Czlowieka i PraworzqdnoSci projekt ,"i-uly zaopiniowala
pozlywnie.

Radny Wieslaw Kuchta-przewodnicz4cy Komisji O6wiaty i Kultury o3wiadczyl
ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozltywnie.
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Rady Gminy. pouiertzial. Ze nasrgpny projekL uchwaty

ooryczy. rownlez wyra2enia zgody na udzielenie bonifikaty od cenl lokalu
mieszkalnego sprzedawanego na rzecz najemcy,lokal poloZlny jest w Nowym
Kisielinie na ul. Spokojnej 8. przewodniczqcy powiedzial, Ze'projekt uchwaty
byi _ om6wiony na posiedzeniach komisji , niemniej jednak'spyil} lzy s4 u*agi
bqd2 propozycje zmiany przedstawionego proj eltu. 

'

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna Har:na Wysocka przewodniczqca Komisji BudZetu, Rolnictwa i
Infrastruktury. i Ochrony Srodowiska powiedziala, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozyryu.nie .

Radna Antonina Ambro2ewicza- Sawczuk przewodnicz4ca Komisji
powiedziala 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdriwa, praw
Czlowieka i Praworzqdnodci projekt 

""t 
-uty zaopiniowala

pozltywnie.

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji Oswiaty i Kultury o6wiadczyl
2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjEta jednoglosnie -Uchwata Nr XXXvIlZgs /0g.

7/
P.rzewodniczqcy 

_ Rady Gminy powiedzial, ze nastqpny projekt uchwaly
{o]fcry olinii do przeksztalcenia Szpitala Wojew6dzkiego S"arnoazietnego
Zaktadu Opieki Zdrowotnej im. Karola Marcinklwskiego iv Zietone; COJe
golegajQcego na ograniczeniu jego dzialalnoSci pod w-zglgdem udzielanych
dwiadczeri. Przewodnicz4cy powiedzial, Ze prolekt uctwaf byl szeroko
om6wiony na posiedzeniach komisji , na posieizeniach nie Lrzyskal poparcie,
,niemniej jednak spfial czy s4 uwagi bqdZ prop ozycje zmiany przedstawionego
proiektu.

Przewodnicz4cy Rady, o(wiadczyl2e nie widzi uwae.



Radna Hanna Wysocka przewodaicz4ca Komisji BudZetu, Rolnictvr'a i
inliastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala negatywnie

Radna Antonina Ambrozewicza- Sawczuk przewodniczqca Komisji
powtedziata 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdriwia, praw
Czlowieka i Praworzqdno(ci projekt uchwaly zaopiniowala
negatywnle .

Radny Wieslaw Kuchta-przewodnicz4cy Komisji OS\ /iaty i Kultury o i,wiadczyl
2e komisja projekt uchwaly zaopiniowatra negatywnie

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly,

Urhwatra zostatra podjgta 14 glosami przeciw i I wstrzymuj4cym siQ /J.BerenV_
Uchwala Nr XXXVI1296 109.

PRZERWA
8/
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzia{, ze nastQpny projekt uchwaly
dotyczy zaopiniowania projektu abromeracji. frzewoaniczqcy powiedziat, ie
projekt uchwaly byl om6wiony na posiedzeniach komisji , niemniej jednak
spltat czy se uwagi bqdL propozycje zmiany przedstawionego proj ektu.

Przewodniczqcy RarJy, olwiadczyl Ze nie widzi uwag.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna Hanna Wysocka Przewodr.riczqca Komisji Bud2etu, Rolnictwa i
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, 2e komisja projeld
uchwaly zaopiniow a+a pozy@nie .

Radna Antonina Ambro2ewicza- Sawczuk przewodniczqca Komisji
powiedziala 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia, praw
Czlowieka i PraworzqdnoSci projekt u"prftulv zaopiniowalauzrowreka I praworzqdnoSci projekt uchftaly zaopiniowala
pozyywnie.

, , 1,Fi''
**_ l
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Radny Wieslaw Kuchta-przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kultury oSwiadczyl
2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala- pozltytrnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta jednogloSnie -Uchwala Nr XXXvI/2g7 /Og.o /

Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, Ze nastgpny projekt uchwaly
dotyczy uznania wezwania do usunigcia narus zenia praia.' 

' "
Przewodniczqcy powiedzial, Ze projekt uchwaiy byl om6wiony na
posiedzeniach komisji , niemniej jednak spytal czy sq uwagi bqdz propozycle
zmlany przedstawionego proj eLtu.

Radna Antonina AmbroLewicz- Sawczuk- powiedziala 2e od Radcy prawnego
chciataby by uzyska6 opiniq odnodnie terminy zalatwienia wezwania, gdyZ
zgodnie z Kpa od momentu wezwania minql miesiqc 29 listopada, Z tego iez
powodu sprawg uw u2am za bezprzedmiotow a.

Radna Prawna wyjadnila , Ze sprawa nie jest przeterminowana, bo w
uzasadnionych przepadkach termin ten moze wynosii 60 dni w przypadku
gdyby Rada nie zajgla by siq spraw4 w6wczas po uptymie 2 miesigcy pani
Nogla mogla by sprawq skierowai do S4du Administracyjnego.

Radna Antonina Ambroircwicz- Sawczuk, stwierdzila Ze wg wyjadniei Radcy
Prawnego, rodzi sig pltanie czy pani Nogla zostala powiad;miona pisemnie o
przyczynie nie zalatwielia sprawy w terminie 30 dni.

Pani Staaislawa Nogly- poinformo wala Le nie otzymatra informacji i2 sprawa
nre zost:.nre zalatwiona w terminie 30 dni.

Radca Prawny, jeSli nawel nie ma takiego pisma nie zwalnia to Rady z zajgcia
stanowiska.

Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk _ przypomniala , 2e kiedy
glosowaliSmy nad skargq bylo nas troje kt6rzy gtosowali przeciw, DwaZalam,
uwazam i bgdg uwazai, Ze wszelkiego rodzaju skargi jakie sq kierowane od
mieszkafc6w gminy, winny by6 rozpatrywa\e przez tzw. Komisjg Rewizyjnq

pismo z poprzedniej kadencji ze l(onfsia Reraizlina 
-toj

ictwem Pana Soppy. tak4 skargg rozparrywat4l Vy .1ai<o Raja Cminv

mam

lf:.i:9i:lY",T Pana s:ppy: rakg llarge rozparrywalqi vy.1przwwu(urrr/Lweur rarra Doppy, raK4 sKargg rozpalrywal4. My jako Rada Gminy
glosujemy li tylko na podstawie opinii przedtolrcnq nu;1l, pri", y^u W6jtannie
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ffTryl"Tl?:l- 
drugiej srrony czyli radnych . po co zalem re komisje. a mamy

lll..i^11? ...1*-. ,.priA yi-y byi rozparq wane pvez radnych, inatiby6my
wowczas stanowrska dwoch stron i mo2na by sprawq wyposrodkowac.

Przewodnicz4cy Rady Gminy - oSwiadczyl ,2e Komisja Rewizylna nie moZe
rozparrywai wsz) stkich skarg. gd)Zjesr to niezgodne ze Sratutem

Radny Jaroslaw Berent- stwierdzi+ ,ze to iz w Statucie nie jest zapisane 2e skargipowlrura rozpatrywai Komisja Rewizyjna nie znaczy Ze-od poczqtku roku niemozcmy tego robii.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poinformowal, Ze zostala juL przygotowany
projekt nowego Statutu , i moze jeszcze w tym tygodniu radni go otrzymajq do
zapomanta .

Przewodniczqcy Rady, oSwiadczyl Ze nie widzi wigcej uwag.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o opinig.

Radna Hanna Wysocka przewodniczqca Komisji BudZetu, Rolnictwa i
Infrastmktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, 2e komisja projekt
uchwal;r zaopiniowala pozlywnie .

Radna Antonina Ambro2ewicza- Sawczuk przewodnicz4ca Komisji
oowiedziala Ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrowra, praw
Czlowieka i Praworz4dnoSci projekt u"irvuty zaopiniowala
pozttywnie Vzy 1 glosie wstrzymujqcym sig.

Radny Wieslaw Kuchta-przewodniczEcy Komisji Oswiaty i Kultury oSwiadczyl
Zc komisja projekt uchwaly zaopiniowala poryy*ni..

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwaia zostala podjQta 1l . glosami za i 4 wstrzymujqcymi sig
/J.Berent,T.Stroczyiski,A.Sawczuk i M.Rosik/ _Uchwaia Nr XiiV ltZSttOS.

t0/
Przewodniczqcy
dotyczy odwolania

Rady Gminy powiedzial, ze nast/pny
z finkcji czlonj<a Komisji Rewi4jnej

projekt uchwaly
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f^::11t:!, "", 
projekr uchwaly byl _ om6wiony na posiedzeniach komisji ,ruemnleJ Jednak spytal czy sq uwagi bqdZ propozycje zmiany przedstawionego

Drotektu_

Radny Jaroslaw Berent- zwr6cil siE z prodbq do przewodniczqcego KomisjiRewizyjnej , aby odni6sl sig do naszego wniosku

Radny Tadeusz Borek- oSwiadczyl ,2e na Komisji polityki Socjalnej , Zdrowia
Praw 

-C"lowieka i PraworzqdnoSci poprosiJem koiegOw aby nie'zgodzili sig naodwolanie Pani przewodniczqcej, i kolego Berent a teraz p.orrq o ro ru_owszystkich radnych gdyz uwuaam ze patistwo radni jak chc4 to potratie w
zgodzie pracowai a osoba przewodniczqcego Komisji nie moZe byO powodem
::l"C:r:l 

z,pracy y,somis.ji innych cztonk6w. Jako przewodniczEsy Komisji
nre bQde "wykonywar" imych polecefi nie Rady. powiem na koniec jeszcze cosco 

-powiedziala 
Pani Antonina na swojej Komisji ,,zgoda buduje - niezgoda

rulnule'--

Radny Jarostraw Berent- szanowni radni deklar-acja kolegi jest ladna, za panrq
Alton]ne-rye bgdE siE wypowiadala, ale ja na Komisji i"*iryjn"j sip juz niepojawig. Nastqpni e odczT4al treji. wniosku jaki gupa S ,udny"h io;ryla w
chwili kiedy odwolano jq z funkcj i przewodniczqiej 

'Komisji, 
di tego nasze 3

osoby wigc sq&E 2e zostaniemy odwolani i pozw6icie nam wspokoju odejdi.

Radna Anlonina AmbroTeu icz- Sauczuk _ na wstEpie oSwladczyla , ze nte ma
zamiaru nigdzie w spokoju odchodzii , na po.i..lrerriu ,*o1"1 Komisji
ustyszalam tardzo pochlebnq opinig od przewo&icz4cego Kornisji-Rewizyjnej
:),131 " fani Antonina ja nie pani w Komisji Rewizyjnel , to tto,lNie utrywit
bylo. mi bardzo przyjemnie to uslyszei, aG apetu.lq 

";49;; 
rezygnacjt, a

m6wig to z b6lem serca.

Radny Tomasz Sroczyriski- stwierdzit, 2e jeZeli ktoS jest niezaciowolony ze
swo.;ego szefa , to z niego rezygnuje i s ztka irlrtego rozwiqzama.

Radny Jaroslaw Berent- stwierdzil, Le je2eli nie zostanie odwolany to jedynie
bgdzie tracll za nieobecnoSi na posie dziniach 100 zl.

Radny Tadeusz Borek- komisja ma pracowai, 1Ie razy poza moim wezwamem
padla propozycJa zwolania posiedzema.

Radny Jaroslaw Berent- stwierdzl! ,Zc jest wzrx
Przewodnicz4cego Koraisji.

no wyst4pieniem
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Przewodniczqcy Rady, oSwiadczyl Ze nie widzi wigcej uwag.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o oprniq.

Radna Hanna Wysocka Przewodlicz4ca Komisji Bud2etu, Rolnictwa i
Inflastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytlrvnie .

Radna Antonina AmbroZewicza- 
_.Sawczuk 

przewodniczqca Komisji
powiedziata 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdrowta, praw
Czlowieka i Praworzqdno6ci projekt u.i ruty zaopiniowala
negatlrvnie 4 osoby przeciw I za.

Radny Wieslaw Kuchta-przewodniczqc;z Komisji Odwiaty i Kultury oSwiadczyl
2e komisja projekt uchwaty zaopiniowala pozyywnie.

"y"y9*::S{ .Rady Gminy- powiedzial 2e glosowanie nad odwotaniem
czronKow KomtsJr nastqpi oddzielnie, w zwiqzku z tym prosze o wyrazenie
stanowiska, ko jest za odwolaniem radnej Antonina Ambiozewicz sawczuk z
funkcji czlonka Komisji Rewizyjnel.

Za.odwolaniem byly 3 osoby,l l bylo przeciw, I osoba wstrzymala sig od glosu
iW.Kuchta./.
Za odwolaniem ndnego Jaroslawa Berenta glosowaly 3 osoby, 1 1 bylo przeciw,
I /W.Kuchta"/.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Ucl.rwala nie zosrala podjQta _Uchwala Nr )fiXVI/299 /09.

1t /

lii:I:Ol'-*, , lud{.CTil).-poinformowat 2e kolejna uchuala w sprawie
powolania na czlonka Komisji Rewizyjnej na skutek poprzedniego glosowania
jest bezzasadna.

12t
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niemniej jednak sp>4a| czy s4 uwagi bqrlZ propozycje zmiany przedstawionego
projektu.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o oprniE.

Radna Hanna Wysocka przewodniczqca Komisji BudZetu, Rolnictwa i
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozltywnie .

Radna Antonina Ambro2ewicza- Sawczuk przewodniczqca Komisji
powiedziala 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia, praw
Czlowieka i Praworz4dnodci projek u"i*ufy zaopiniowata
po44yr.nie glosami 2zai I wstrzymujqcym sig.

Radny Wieslaw Kuchta-przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kultury o3wiadczyl
2e komisja projekt uchwaty zaopiniowala poz1ty"r.r,nie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Radny Jan Smoter- z powod6w zawodowych opudcil obrady Sesji.

Y^"ly-{1:qrl4 podjgta 14 gtosami za i I osobie nieobecnej _Uchwala Nr)cqw300 /09.

t3t
Ptzgwojniczac.y RSdy Gminy powiedzial, ze ostatni projekt uchwaly dotyczy
ustalenia wysoko3ci ekwiwalentu dla czlonk6w Ochotniczych Strazy po2amycl
za udzial w d,zialaniach ratowniczych lub szkoleniu po2arow1,rn.
Przewodnicz4cy powiedzial, ze projekt uctrwaty byl" om6wiony na
posiedzeniach komisji , niemniej jednak spytal czy s4 uwagi bq*Z propizycje
zmiany przedstawionego projektr_

nadny 
-Jaro.s+aw Berent- spytal czy znane sq przlpadki podpaleri las6w przez

str$.ak6w, jezeli mamy takie przypadki to proszg o informacje..

Radna Hanna Wysocka -spytala czy ustawa
wynagradzania ochotnik6w.

rnn4 moZliwoSi
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Przewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil sig z zaprtaniem do W6jta Gminy, czy
odpowie na to pyanie.

W6jt oSwiadczyl, Ze ustawajasno oke6la spos6b wynagradzania ochotnik6w
A nie ma to znaczenia dla uchwaly,

l:*l_-t=*ly ,P:rent- 
odpowiedzial ,2e jest innego zdania, bo moze jak

oQozremy ptacrc 100 zt za udzial w akcji , to bpdziemy sig non stop palii.

W6jt 
_ wyjaSnil, ze wszystkie zasady sq okrejlone w ustawie o ochronie

przeciwpoZarowej. Ustawa nie .przewiduje te2 innej formy nagradzana
ochotnikow niz w lormie pieniganej . obowiqzuje ro oO a*t.n fui.'

l9ll Y1r:rr: 
Rosil. o(wiadczyl ze w ciqgu jego 30 lerniej pracy zawodowej

resntKa. lo ly tka k l tka po2arow bl lo skutk iem podpalen.

Radny Jerzy Zetecki- wyjadnil Ze wrylaIa ekwiwalentu nastgpuje raz w roku,
wyplaty sq ewidencjonowane sqto nieduZe kwoty bo np. od 50 i io kilkuset.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna Hanna Wysocka przewodniczEca Komisji Budzetu, Rolnictwa i
Infrastrukury i Ochrony Srodowiska powiedziala,Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozy4lru.rie .

Radna Anlonina AmbroZewicza-_.Sawczuk przewodniczqca Komisji
p^oyr"flull Ze Komisja polityki Socjalnej, Zdriwia, praw
Czlowieka i Praworz4dnoSci projekt ,"t -uty zaopiniowala
pozlt).\ /nie.

Radny Wieslaw Kuchta-przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kultury oSwiadczyl
2e komisja projekt uchwaty zaopiniouala pozyywnie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostalapodjgta jednoglodnie -Uchwala Nr XXXW3OI /09.
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Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk- zglosila wniosek aby infbrmacje oterminie Sesji w Intemecie ukazywaly siE f pewnym l4f.rjr"ni.rrr , to odzisiejszej informacja ukazala siE wczoiaj o'godiz. 8,i, p.opJn jfprr"nujrnni" :dni wczelniej.

I":r:pq radna powiedziala, 2e na.Komisji 
^ zostal zgloszono wniosek abykolejne Sesje rozpoczynaly siq o godzinie lb""

Dalej. radna spltala co na obecnq chwilg_ dzieje siq ze Sp6lkq Media, w tejsprawie. radna W;rsocka pytatra 1uL w ubieglym ,otu , p.o"ig o szerokieustosunkowanie sig do tej interyelacji.
4 /

Nastepnie radna powiedziala , ze w obniesieniu do $ 5l pk.4 statutu Gminy ,to Zebym nie bladzila, nie zastarawiala.siq czy siE nytg'r.y nie-, circiaabymprosii o ra.yjarinienie cytujg,, W sklad Komisji 
'n.*Ly1i.i 

ni" mogq byiPrzewodniczqcy. Rady i Wiceprzewodniczqcy,, ti ata mnie lesi l*oro.ju.n. ,otym la Sesji inauguracyjnej juZ pan o tym m6wil, natomiast budzi mojewqtqfiwo!9i czy my lutaj nie lamiemy przipis6 w ze , piszi tak ,,w ramach
mo2liwoSci Rada powinna Lrrikai_ powolywania radnych ,ut_Oniony"h *ramach. stosunku pracy w gminrrych jednostkach o.gunira"yjrry"t ",.U nas matakie miejsce dotyczy to pana ?etecKleso.
5l
Otrzymalam kserokopie analizy o5wiadczeri maj4tkowych i teZ tutaj nie wiemczy nie powinnam wiedzie(, , cho6 swoje odwiadczenia bardzo skrupulatnie
Yp."Tiu-. , jakie sq konsekwencje nieprawidlowelo wypelnienia
oiwiadczenia.

Przewodniczqcy Rady Gminy , odpowiedziai ze konsekwencie sa 2adne.

4'd.10.
Przewodniczqcy Rady Gminy, olwiadczyl ,2e informacje o terminach Sesji bgdqw Intemecie ukazywaty sip min. 3 dni przed termincm Sesji.

A od nowego roku Sesje odbywai sig bgdq o godzinie 1000 .

Co do skarg, by byly zalalwianc ptzez
kierowane na moje rgce lub W6jta, i po
kierowane do Komisji Rewizyjnej ,

Komisjg Rewizyjnq ,to skargi sq
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A co.do zapis6w $ 54 Statutu, to jest to chyba przeoczenie w momenciepowolywania komisji, nie wiem tylko czy to ni; spe;jahie. A zapis nie brzrninie mo2e by6 czlonkiem , tylko 2e naleZy tego unikai.

ftzlyo-d{czacf Rady-zwr6cil siE z proSb4 do W6jta, o odpowiedZ na tematSp6lki Media.

W6jt odpowiedzial, Le jezeli chodzi o Sp6lk9, to wolq Rady bylo posrawienie
sp6lki w stan likwidacji i taki trwa, natomiast je2eli ihodzi o uwarunkowania
k16re zdecydowaly by o zakoiczemu tego procesu to byly dwa. pierwszy toprzy.niarki ustawowe aby wszystkie ,ukludy budz"L*e przeksztalcii wsp6lki, przepis ten juZ nie obowi4zuje, natomiast irugi element ?z oczywiSci otymprzes4dzil , to co z majqtkiem sp6lki, bo w mom-encic jego przekazania do
^11!_:,1" :df'91udr:l.i: podatku le o/o. roczq 'iq ii"! rozmowy opor4czenlu ze Spotkq ZW i K. Ale r,r kontekdcie dzisiejszego slanowiska
I:?_0."* 

* kwestii majqtku Spolki na rerenie gminy, to ;p;;;u nie jest do
Konca lasna,

1d 11

l::1.".01,-u:t lady. 
Gminy, poinformowal, ze tak jak wcze6niej zapowiadano

po dzlsreJszych obradach nie odb-qdzie siq spotkanie na temat wydania opinii obud2ecie gminy na 2010 rok. przewodniiz4cy Komisji ustaiq nowy rerm
spotkania.

l1i:::9t::t"y- 
Rady Gminy, udzielil gtosu pani Stanislawie Nogly

mleszKance wsl Kacula-
Pa^ni Stanislawa Nogty. na wstqpie porlzigkowala Radnym oraz pani Radcy, Ze
nre 

.bQdzre musiala jechai do Gorzowa do Wojew6dzkiego SQdu

*9,T,t:1"]t"-?1*" 
,l 

":. 
wystepujQ przeciwko lecz w obronie prry"oay.

DzteKnlq za zrozumienie co to jest przlroda, gdzie czlowiek 
'moie

I?lo"rv 1u9 Kiedyd bylo 1800 pornnik6w przl,rody za Wojew6dawa
Zielonog6rskiego a dzisiaj jest tylk; 697. trry.odu j"si nuprawdg ludziom
potrzebna.
3/
Pan Jozef.Nogly 

, zloLyl do protokolu pisemne wystqpienie , kt6re stanowi
zarqcz:rrK do. protokotu./ oryginal pisma w zalqczeniul. A odpowiedzi na zadanep),ranta oczeku1q w lormie pisemnej.
l /

Radna Jaroslaw Berent- w nawiqqaniu do ostatni
powiedzial. 2e niedopuszczalne jest aby powrorzyla sig
Ochli. w ciqgu du.och lat spalily sig dwa domostwa i.

poZaru w Ochli,
Iejny raz sy,tuacla z
ka2dym razem wina
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leZy^po stronie s1ra4, nale4 ,,coS,, zrobii by takie s),tuacje nie mlaty wiqcejmleJsca.
Co do opinii o budZecie na rok 2010, to
temat przyszlorocznego budTetu spotkaly
wspolnym posiedzeniu Komisji.

nie wyobra2am sobie by Komisjr na
srQ na osobnych Komisjach, jestem za

ol

Radna Altonina Ambro2ewicz- Sawczuk oSwiadczyla, 2e w nawrqTania do'vvypowiedzi Pana Naglego, ze na_ Sesjach nie omawia;ie projektow uchwal, to.^T" 
Y',io:po, 

ze gdyby rak^bylo to komisje trwaty uy [o tiitkanusci" goarin.
lte .q9KlaruJe , Ze hedQ informowai pana Naglego o posiedzeniach mojejKomisji i jezeli bQdzie pan Nogly mial taka wolibgLie _J!t-* po.t"arenlu
uczestniczyi. Co do posiedzenia Komisji na temai opinii o 

"budzecie 
na rok2010 to opowiadam siE r6wnie2 za wsp6inym posiedzeniu t o_1Ei, propon rlgtermin tuZ po niedzieli.

I"t::. 
mieszkaric6w ulicy Grabowej &igkujq za oznakowanie drogi tzw.zeDramr.

l::::tll::fr . Rady gminy. poprosil o usralenie terminu wspolneso
posreczenra Komrsll.

Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk _poprosila aby to przewodnicz4cy
ustalil termin.

lffit-u"t 
Rady Gminy, powiedzial, 2e nie bgdzie ingerowal w praca

Ad.t2

Gminy

W-trak_cie dY,skusji ustalono aby wsp6lne posiedzenie komisji odbyio sig 14grudnla o godz. 8"".

W6jt odpowiedzial, 2e 14 grudnia to temin trochg p6Zny, kolejnq Sesjg
nlanyjy.rV. na 29 grudnia, odbldzie sip w Jarogniewicach. Informacyjnie W6jtpowiedzial, ze- z przyczyn od nas niezaleznycii byi moze UgJi";v zmuszenr

f ."?1ffi H.,H##::ili,:;i,:il;.;:ffi ;:,f 'ugu;q"v;r'wvdatk6w

Przewodniczqcy Rady Gmi
Zielona GoSa o godz. 14 30

obJad XXXVI

Gminy


